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wŜő DǳǾŜǊƴŜǊŀ 
 
Dragi moji prijatelji u Rotariju, 
pred nama je nova 2018/19. rotarijanska godina u kojoj se ƻŘ ƴŀǎ ƻőŜƪǳƧŜ Řŀ ǎƭŜŘƛƳƻ ƻǾƻƎƻŘƛǑƴƧƛ moto 
predsednika RI Barry Rasǎƛƴŀ ά.9 ¢I9 Lb{tLw!¢Lhbέ ƛ ƳƻƧ moto ά.-!ŎǘƛǾŜέΦ 
Prva polovina ove kalendarske godine protekla je u pripremaƳŀ őƭŀƴƻǾŀ [ƛŘŜǊǑƛǇ ǘƛƳŀΣ predsednika i sekretara 
ƴŀǑƛƘ ƪƭǳōƻǾŀ, ƪŀƪƻ ōƛ ǎǘŜőŜƴŀ ȊƴŀƴƧŀ ƳƻƎƭƛ Řŀ Ǒǘƻ ōƻƭƧŜ ǇǊŜƴŜǎŜƳƻ ǎǾƻƧƛƳ őƭŀƴƻǾƛƳŀ ƛ Řŀ ƛƘ ƳƻǘƛǾƛǑŜƳƻ Ȋŀ 
ispunjenje klupskih i distriktnih ciljeva. 
Kao i svake godine, sa pripremom je ǇǊǾƛ ǇƻőŜƻ ŘƻƭŀȊŜŏƛ Duverner. Prisustvovao sam obuci u San Dijegu od 14. 
do 20. januara 2018. godine. Izvanredna organizacija District Assembly i ƻŘƭƛőƴŀ ǇǊŜŘŀǾŀƴƧŀ ǳȊ ǇǊƛǎǳǎǘǾƻ preko 
petstotiona guǾŜǊƴŜǊŀ ƛȊ őƛǘŀǾƻƎ ǎǾŜǘŀ ŘƻǇǊƛƴŜƭƛ su da se iz San Dijega ǾǊŀǘƛƳ ǎŀ ƳƴƻƎƻ ǾƛǑŜ ȊƴŀƴƧŀ ƻ wotariju i 
ȌŜƭƧƻƳ da to svoje znanje i iskustvo prenesem svima vama. 
 
 

  
Guverner za 2018/19. ±ƭŀŘƛƳƛǊ aŀǘƛŏ ǎŀ ǎǳǇǊǳƎƻƳ WŀŘǊŀƴƪƻƳ               tǊŜƪƻ рлл ƎǳǾŜǊƴŜǊŀ ƴŀ 5ƛǎǘǊƛŎǘ !ǎǎŜƳōƭȅ  
i predsednikom RI Barry Rassinom i njegovom suprugom Esther 
                                                                                

  
LȊǳȊŜǘƴƻ ŘƻōǊƻ ƻǎƳƛǑƭƧŜƴŜ ǊŀŘƛƻƴƛŎŜ ƻ ƴŀƧǾŀȌƴƛƧƛƳ ǎǘǊŀǘŜǑƪƛƳ ŎƛƭƧŜǾƛƳŀ ƛ ǇǊƛƻǊƛǘŜǘƛƳŀ ǳ wƻǘŀǊƛƧǳ 

 
 
 
 
 
 



DTTS-{ŜƳƛƴŀǊ Ȋŀ [ƛŘŜǊǑƛǇ ǘƛƳ-Srebrno jezero, 17. i 18. mart 2018. 
 
Edukacija je ƴŀǎǘŀǾƭƧŜƴŀ ƻǊƎŀƴƛȊƻǾŀƴƧŜƳ ǎŜƳƛƴŀǊŀ Ȋŀ őƭŀƴƻǾŜ [ƛŘŜǊǑƛǇ ǘƛƳŀ мтΦ ƛ муΦ ƳŀǊǘŀ нлмуΦƎƻŘƛƴŜ ƴŀ 
Srebrnom jezeru. Na DTTS-u su za 80-ŀƪ ǳőŜǎƴƛƪŀ ƻǊƎŀƴƛȊƻǾŀƴŜ п ǎŜǎƛƧŜ ƻ ƴŀƧǾŀȌƴƛƧƛƳ ƻōƭŀǎǘƛƳŀ ǳ wƻǘŀǊƛƧǳΥ 
őƭŀƴǎǘǾƻΣ ŦƻƴŘŀŎƛƧŀΣ ǇǳōƭƛŎ ƛƳŀƎŜ ƛ ƳƭŀŘƛΦ tƻ ǇǊǾƛ Ǉǳǘ ǳ ƴŀǑŜƳ 5ƛǎǘǊƛƪǘǳ ŘǊǳƎƻƎ Řŀƴŀ ǎŜƳƛƴŀǊŀ ǎǳ ƻǊƎŀƴƛȊƻǾŀƴŜ 
ǊŀŘƛƻƴƛŎŜ ƪƻƧŜ ǎǳ ŘŀƭŜ ƻŘƭƛőƴŜ ǊŜȊǳƭǘŀǘŜ ȊŀƘǾŀƭƧǳƧǳŏƛ ŀƪǘƛǾƴƻƳ ŘƻǇǊƛƴƻǎǳ ƎƻǘƻǾƻ ǎǾƛƘ ǳőŜǎƴƛƪŀΦ bŀ ƪǊŀƧǳ 
seminara posadili smo 100 stabala u Viminacijumu ƛ Ǉƻƪƭƻƴƛƭƛ ƧƻǑ фллΦ 
 
Pored DLT Council ƪƻƧƛ ŏŜ ƴŀƧǾƛǑŜ ǎŀǊŀŚƛǾŀǘƛ ǎŀ Guvernerom formirao sam i veliki broj Komiteta i komisija sa 
őƭŀƴƻǾƛƳŀ ƛȊ ƎƻǘƻǾƻ ǎǾƛƘ ƴŀǑƛƘ ƪƭǳōƻǾŀ ǳ ȌŜƭƧƛ Řŀ Ǒǘƻ ǾƛǑŜ ǊƻǘŀǊƛƧŀƴŀŎŀ ōǳŘŜ ǳƪƭƧǳőŜƴƻ ǳ ǊŀŘ 5ƛǎǘǊƛƪǘŀΦ  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 



PETS/SETS-14 i 15. april нлмуΦƎƻŘƛƴŜΣ tŀƭƛŏ-Subotica 
hōŀǾŜȊŀƴ ǎŜƳƛƴŀǊ Ȋŀ ŘƻƭŀȊŜŏŜ ǇǊŜŘǎŜŘƴƛƪŜ ƛ ǎŜƪǊŜǘŀǊŜ ƪƭǳōƻǾŀ ƻǊƎŀƴƛȊƻǾŀƴ ƧŜ ƴŀ tŀƭƛŏǳ мпΦ ƛ мрΦ ŀǇǊƛƭŀ 
2018.godine. Izvanredni predaǾŀőƛ ƻ ƴŀƧǾŀȌƴƛƧƛƳ ƻōƭŀǎǘƛƳŀ ǳ wƻǘŀǊƛƧǳ ǇǊŜƴŜƭƛ ǎǳ ǎǾƻƧŀ ƛǎƪǳǎǘǾŀ ƴŀǑƛƳ ŘƻƭŀȊŜŏim 
predsednicima i sekretarima, ŀ ǊŀŘ Ǉƻ ǊŀŘƛƻƴƛŎŀƳŀ ƴŀ ǘŜƳŜ őƭŀƴǎǘǾƻΣ fondacija, public image i mladi ocenjen 
je ƪŀƻ ǾŜƻƳŀ ǳǎǇŜǑŀƴ. Na PETS-ǳ ǎǳ ǇƻǘǇƛǎŀƴŀ ƛ ŘǾŀ aŜƳƻǊŀƴŘǳƳŀ ƻ ǎŀǊŀŘƴƧƛ ƛ ǘƻ ǎŀ ƻǊƎŀƴƛȊŀŎƛƧƻƳ ά¦bL/9Cέ ƛ 
ǎŀ ά5Ŝƭǘŀ CƻƴŘŀŎƛƧƻƳέ ǊŀŘƛ ȊŀƧŜŘƴƛőƪŜ ǊŜŀƭƛȊŀŎƛƧŜ ǇǊƻƧŜƪǘŀ ά{ǘŀȊŀƳŀ ƘǳƳŀƴƻǎǘƛέΦ ¦őŜǎƴƛŎƛ ǎŜƳƛƴŀǊŀ ǎǳ ǳ 
subotu prisustvovali proslavi 20 godina RC Subotica. 
 
 

  
 

    
 

 

   
tƻ ȊŀǾǊǑŜǘƪǳ ǎŜƳƛƴŀǊŀ ǳőŜǎƴƛŎƛ ƛ ǊƻǘŀǊƛƧŀƴŎƛ ƛȊ w/ {ǳōƻǘƛŎŀ ǇƻǎŀŘƛƭƛ ǎǳ пл ǎǘŀōŀƭŀ ƴŀ άaŀƧƪƛƴƻƳ ǎŀƭŀǑǳέ 

 
 

 


